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van STEFAAN SINTOBIN
datum: 6 december 2021

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Fusie haven van Antwerpen en Zeebrugge  -  Wijzigingen Havendecreet

Momenteel lopen de complexe gesprekken over de havenfusie tussen Zeebrugge en 
Antwerpen intens verder. Uiteraard moeten nog enkele belangrijke knopen worden 
doorgehakt, maar blijkbaar zijn er ook op het Vlaamse niveau enkele knelpunten. Zo 
moet het Havendecreet op verschillende plaatsen nog worden aangepast, onder meer 
met betrekking tot de nieuwe benaming van de fusiehaven.

1. Kan de minister toelichting geven bij de lopende gesprekken?

2. Is de Vlaamse overheid op enigerlei wijze betrokken bij de gesprekken? Zo ja, graag 
wat toelichting hierbij.

3. Klopt het dat er aanpassingen moeten gebeuren aan het Havendecreet? Zo ja, graag 
een oplijsting van de mogelijke aanpassingen. Wanneer zal het Havendecreet 
gewijzigd en aangepast worden?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 389 van 6 december 2021
van STEFAAN SINTOBIN

1. De Belgische Mededingingsautoriteit (BMA) heeft recent de fusie tussen beide 
havenbedrijven goedgekeurd. Er zullen bij decreet de nodige aanpassingen aan de 
regelgeving worden doorgevoerd.

2. De Vlaamse overheid is niet rechtstreeks betrokken bij de gesprekken over de fusie 
en de inhoudelijke keuzes die door beide havenbedrijven worden gemaakt. 

3. Voor het antwoord op deze vraag verwijs ik naar het antwoord op vraag 1.


